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Raadsvragen 

 
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Pastoor in vervolg op het vragenkwartier in 
de raadsvergadering van 21 november 2022. 
 
  
Aan de leden van de Gemeenteraad 
 
  
Op 26 november 2022 heeft de fractie Pastoor onder verwijzing naar artikel 36 van het reglement van orde 
voor de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld met betrekking tot de communicatie rond 
Buitenveld. Het antwoord vindt u onder de vraag. 
 
Vraag 1. Bent u het met ons eens dat de communicatie van het college, niet via de krant dient te 

verlopen?  

Ja, wij spannen ons altijd ten zeerste in om de gemeenteraad proactief te informeren. Daarnaast streven wij 

transparantie na in geval van de bredere verantwoording, bijvoorbeeld in reactie op vragen van de pers.  

  
Vraag 2. Is er een plan voor een andere toegangsroute voor het stadhuis en hoe verhoudt zich dat met 
de toezegging dat dit alleen in geval van Calamiteiten of grote evenementen zou zijn? En waar is dat 
dan gewaarborgd op schrift?  
In het overleg dat de gemeente voert met het Rijksvastgoedbedrijf (in vertegenwoordiging van Defensie als 
eigenaar van Buitenveld) wordt ook gesproken over de mogelijke ontwikkeling van Buitenveld. Er wordt een 
aanzienlijke investering gedaan in de brug over het Boerenverdriet. Voor de ontwikkeling van functies op 
Buitenveld is een ontsluiting vanuit Willemsoord noodzakelijk. Het uitgangspunt op dit moment is dus dat de 
ontsluiting niet alleen voor grote evenementen en calamiteiten te gebruiken is. Wat dit betekent voor de locatie 
en het definitieve ontwerp van de ontsluitingsweg is nog onderwerp van gesprek. Vooruitlopende op het 
resultaat daarvan (en op de vastlegging van de afspraken via een notariële akte) realiseert Zeestad voor Sail 
2023 een tijdelijke ontsluiting naar en van het Nieuwe Diep. 
 
Vraag 3. Bent u nog steeds in overleg met de partners in het OMC en wanneer krijgen wij inzage in de 

SOK die er schijnt te zijn met de Provincie?  

Ja, het overleg is nog gaande. Op dit moment is nog niet duidelijk wanneer de samenwerkingsovereenkomst 

aan uw raad aangeboden kan worden ter besluitvorming. 

 

Vraag 4. Keer op keer heeft het college zijn beloftes en toezeggingen niet waargemaakt. Begrijpt u dat 

ons vertrouwen in deze volledig weg is? En zo ja, wat denkt u daaraan te gaan doen?  

Het college informeert en adviseert uw raad zo snel en volledig als mogelijk. 

 
  
Wij gaan er van uit dat wij u voldoende hebben geïnformeerd. 
  
Den Helder, 20 december 2022 
 
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

  
  
 
 

 J.A. (Jan) de Boer MSc.  
 burgemeester 

K. (Koen) van Veen 
secretaris 
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